
Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

Resenbro Skole 
Tirsdag d. 2. november 2021 

Kl. 19.00 – 21.30  
Mødet afholdes i det store mødelokale  

 
Mødeleder: Mia  
Referent: Jakob Kleist 
Kageordning: Christopher 
 
Afbud: Bjarke Sommerlund 
 
Dagsorden 
1. 
(O) 
19.00-19.10 

 
Nyt fra: Ledelsens 
            Formanden 
            Andre  
             

 
I Poulines barselvikariat har vi ansat Mai 
Poulsgaard Jensen. Mai starter omkring 
d. 1. december. 
 
Nu er alle nyansatte starter og de er 
kommet godt i gang i de forskellige 
klasser. 
 
Der er igen kviktest hold på skolen om 
tirsdagen.  
 
Kapacitetsudfordringer: 
Børne og unge-udvalget er fortsat 
opmærksomme på vores 
kapacitetsudfordringer. Sagen bliver 
fulgt tæt og vil blive taget op flere 
gange i løbet af året.  
 
Der har været møde omkring sikker 
skolevej med Resenbro lokalråd.  
Der er ingen udsigt til tunnel eller 
helleanlæg ved Dybdalen. Når det nye 
trafik og vej-udvalg er tiltrådt efter 
valget, vil vi invitere dem herud, så de 
kan se hvor meget trafik, der er.  
Formanden for lokalrådet er meget 
opmærksom på udfordringen.  
Det blev fremhævet, at der bør være en 
fodgængerovergang på Møllegårdsvej. 
 
Halloweenfest i SFOen og god 
opbakning til bag for en sag. Vi har 
endnu ikke fået opgørelsen for, hvor 
meget der kom ind på mobilepay.  

2. 
(O) 
19.10-19.20 

 
Tilbagemelding fra dialogmøde med BUU. 
v/Kristoffer 
 

 
Dialogmødet foregik på Ungdomsskolen, 
dog var der ikke så mange politikkere 
med denne gang.  
Søren Kristensen og Susanne Jacobsen 
deltog fra kommunen.  
Forskellige skoler fortalte om de tiltag, 
de havde sat i værk omkring bl.a. 



inklusion. Derefter var der forskellige 
workshops, som man kunne deltage i.  
Kristoffer og Jakob deltog i workshops 
omkring kapacitetsudfordringer, ”alle 
skal med”, faglighed, elevråd og 
procedurer omkring ansættelses-
samtaler.  
Fint møde. 

3. 
(O-D) 
19.20-19.30 

 
Tilbagemelding fra medarbejdere på 
oplæg fra bestyrelsen 
 

 
Medarbejdergruppen gav positiv 
respons på bestyrelsens oplæg til 
forældremøderne.  
Vigtigt at gøre oplægget levende og 
brugbart år efter år. Så det ikke bliver 
for bastant og monotomt for forældrene 
at se flere gange. Godt at aktivere 
tilhørerne i løbet af oplægget. 
Vigtigt at vise, hvad målet er med, at 
bestyrelsen er med på forældre-
møderne.  
Kan elevrådet inddrages i skole-
bestyrelsens oplæg også?  
 
Inden næste skoleår skal power point 
præsentationen være klar. 
Præsentationen gennemgås til første 
bestyrelsesmøde i august, så det er 
frisk i erindring. 
 
Der laves et oplæg til power point 
præsentation af Tine, Christopher, 
Jakob og Helle. 

4. 
(O) 
19.30-21.00 
(incl. pause) 

 
Brugerundersøgelse proces 
 
 
 
 

 
Forældre-brugerundersøgelsen blev 
gennemført i 2020, men på grund af 
corona og nedlukning har det først 
været muligt at gennemgå den nu.  
 
Undersøgelsen er gennemført både på 
skole og sfo-niveau og den viser 
generelt en stor tilfredshed blandt 
skolens forældre. Undersøgelsen er 
besvaret af 59 forældre på skolen 
fordelt på indskolingen og 
mellemtrinnet. 
 
Brugerundersøgelsen gennemgås med 
skolens medarbejdere, så der kan 
arbejdes videre med de punkter og 
tiltag som bestyrelsen har bidt mærke i.  

20.00-20.15 Pause  
4. 
(O-D) 
21.00-21.15 

 
Skole og forældre onlinekursus 
Det gode bestyrelsesmøde: 
https://www.prologio.com/courses/skole-
og-foraeldre/skolebestyrelsen 
 

 
Bestyrelsen har gennemgået kurset og 
ud fra det, tænker vi, at vi fastholder 
den form og planlægning, vi har til 
bestyrelsesmøderne.  
 
Hvis bestyrelsesmedlemmerne har 
punkter til bestyrelsesmøderne, kan det 
sendes til Jakob inden eller tilføjes 
under punktet eventuelt. Der kan også 



tilføjes et punkt med godkendelse af 
dagsorden, hvor der kan føjes punkter 
på. 
 
Jakob undersøger om referaterne fra 
tidligere skal skrives under af alle 
forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer.  

5. 
(D-B) 
21.15-21.20 

 
Forældrerødder: Dialogmøde. Elevråd 
(Dato) 
 
 

 
Bestyrelsen inviterer alle 
forældrerådene til et dialogmøde d. 23. 
februar.  
 
Bestyrelsen inviterer elevrådets 
formand og næstformand til 
bestyrelsesmødet d. 10. januar  
 
Lav evt. et fællesmøde omkring 
socialemedier. Dette laves sammen med 
andre for at dele udgiften. 
 

6. 
21.20-21.30 
 

Evt. 
 
 

Skolefotografering 
Kan der undersøges andre muligheder? 
Skolen er i dialog med den nuværende 
fotograf. 
 
Skolens hjemmeside er blevet 
gennemgået fra kommunalt hold og vi 
mangler en årsberetning fra 2021. 
Kristoffer kigger på det og skriver en 
kort årsberetning. 

   
O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

 

Møderække kommende år.  Kage Forældrenyt  
 
Mandag den 4. oktober  Dan Christopher 

Onsdag den 2. november  Christopher Louise  

Tirsdag den 7. december  Louise Bjarke 

Mandag den 10. januar   Bjarke Tine 

Onsdag den 23. februar  Tine Dan 

Tirsdag den 29. marts  Dan Christopher 

Mandag den 2. maj  Christopher Louise 

Fredag den 10. juni   Bjarke 

 

 

 



Brugerundersøgelse: 
 
Valg til bestyrelsen: 
 
Budget opfølgning:  
 
Principper, følger man op på dem: 
 
Principper: ansættelser, og ny ansatte. 
 

Mulighed for at lave oplæg for forældregruppen, gerne sammen med andre skole 

 
/KL 
 
 


